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Z á p i s n i c a 
z 14. riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Iža 

zo dňa 30. decembra 2019 

 

 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny   

  

Pán starosta zahájil 14. riadne zasadnutie Obecného zastupiteľstva obce Iža. Privítal 

prítomných, konštatoval, že počet prítomných poslancov je 8, t. j. zastupiteľstvo je 

uznášaniaschopné. Poslanec Csókás svoju neúčasť dopredu neavizoval. 

Pán starosta predložil návrh programu, ktorý bol schválený podľa predloženého návrhu  

jednohlasne s počtom hlasov 8 – za. 

 

 

 

 Program:  
1. Otvorenie  

a) schválenie programu rokovania  

b) určenie overovateľov zápisnice  

c) určenie zapisovateľa  

2. Kontrola plnenia uznesení obecného zastupiteľstva  

3. Interpelácia poslancov  

4. Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Iža na I. polrok 2020 – Ing. 

Szoboszlaiová  

5. Návrh na úpravu rozpočtu č.1/2019  

6. Stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu rozpočtu na roky 2020, 2021, 2022 – Ing. 

Szoboszlaiová  

7. Návrh rozpočtu na roky 2020, 2021, 2022  

8. Vystúpenie obyvateľov  

9. Rôzne  

10. Záver  

 

Overovateľmi zápisnice boli zvolení:   

       Marta Vargová 

       Peter Šipoš 

  

Zapisovateľ: Ing. Tibor Dittel 

 

 

 

 

2.Kontrola plnenia uznesení obecného zastupiteľstva 
 

41/2018 OZ schvaľuje zmluvu uzavretú so spoločnosťou Bethlen Gábor Alapkezelö Zrt, 

Gellérthegy utca 30-32, 1016 Budapest na finančnú podporu 28.500.000,- HUF slúžiacu 

na rozvoj materskej školy v Iži, č.j.2018/1623. 

- Príprava projektovej dokumentácie je v priebehu. 
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- Je vyhotovená projektová dokumentácia, pripravuje sa stavebné povolenie, 

následne bude vypísané verejné obstarávanie. 

- Vypracovaná projektová dokumentácia a rozpočet obsahuje prístavbu telocvične, 

vonkajšie zateplenie, výmenu okien a novú plynovú prípojku. 

- Rozpočet bol vypracovaný na 124.179,50 €, preto poskytnutú dotáciu bude treba 

doplniť s vlastnými prostriedkami, ako to bolo prerokované radou obecného 

zastupiteľstva. Na túto skutočnosť treba počítať pri schválení budúcoročného 

rozpočtu. 

- Bolo vyhodnotené verejné obstarávanie, víťazom bola spoločnosť Upland 

consulting s.r.o., Družstevná 2693/2, 945 01 Komárno s cenou 119.945,86 EUR 

- Rekonštrukcia už prebieha, úloha splnená. 

- V súvislosti s výstavbou zo strany spoločnosti Upland Consulting s.r.o. bol 

predložený návrh DODATKU Č.1 K ZMLUVE O DIELO NA ZHOTOVENIE 

STAVBY „PRÍSTAVBA K MATERSKEJ ŠKÔLKE A STAVEBNÉ ÚPRAVY“ 

číslo 783/2018/3191. Jedná sa o zaplatenie doteraz vykonaných prác. Poslanci 

dodatok brali na vedomie. 

- Stavebné práce pokračujú, úloha v priebehu 

- Vykonávajú sa dokončovacie práce, odovzdanie sa plánuje v priebehu apríla, 

o konkrétnom termíne budú poslanci informovaní, bude pozvaný aj zástupca 

spoločnoti Bethlen Gábor Alapkezelö Zrt, 

- Stavba bola odovzdaná, vyúčtovanie bolo zaslané, ešte nie je schválené. 

- Vyúčtovanie bolo schválené, bola uhradená aj časť ceny z vlastných prostriedkov 

obce, Úloha splnená.  

- Písomné oznámenie o schválení ešte nebolo prijaté z dôvodu nadmerného 

zaťaženia administratívy spoločnosti Bethlen Gábor Alapkezelö Zrt, 

- Ostáva, prípad nie je uzavretý. 

 

62/2018 OZ schvaľuje  

1. vykonanie opráv v roku 2018 na nadobecnom skupinovom vodovode (NSV) v zmysle 

Návrhu plánu opráv a investícií spoločnosti KOMVaK – Vodárne a kanalizácie mesta 

Komárna, a.s. zo dňa 29.5.2018 

2. financovanie opráv v r. 2018 na nadobecnom skupinovom vodovode (NSV) Komárna 

z nájomného v nákladoch podľa ¼ spoluvlastníckeho podielu pre obec Iža, vo výške 

nájomného podľa ročného odpisového plánu, 

3. za podmienky, že realizácia schváleného plánu opráv a investícií na nadobecnom 

skupinovom vodovode v roku 2018, je schválenie tohto plánu aj ostatnými 

spoluvlastníkmi, obcami Patince, Zlatná na Ostrove, a mestom Komárno 

4. zabezpečenie verejného obstarávania pre výber zhotoviteľa opráv na nadobecnom 

skupinovom vodovode, prostredníctvom spoločnosti KOMVaK – Vodárne a 

kanalizácie mesta Komárna, a.s., 

- Dnešným dňom prebehlo rokovanie na MsÚ  v Komárne za účelom ujednotenia 

spoločného vodárenského majetku, bolo rozhodnuté o vykonaní mimoriadnej 

inventarizácie tohto majetku, ktorá prebehne v priebehu budúceho týždňa. Zo 

strany obce Zlatná na Ostrove schvaľovanie plánu opráv ešte nebolo ukončené, zo 

strany obce Patince bol návrh zamietnutý.  

- Úloha ostáva, vo veci ujednotenia spoločného vodárenského majetku došlo 

k dohode, závery sú uvedené v zápisnici o vykonaní inventúry. Obec Patince 

nebola zastúpená. Na základe zistených výsledkov pravdepodobne bude treba 

rozdiely finančne vyrovnať, o spôsobe bude vyžiadaný odborný názor.  
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- Obec Patince neschválila plán opráv, žiadosť zo strany KOMVaK-u bola 

opakovane predložená. 

- Zo strany obce Iža bolo uznesenie zaslané 

- Dňa 14.5.2019 sa uskutočnilo ďalšie jednanie na problematiku prevádzkovania 

nadobecného vodovodu, ktoré sa má pokračovať 6.6.2019. 

- Jednania sa pokračujú za učelom zjednotenia účtovného stavu majetku spoločného 

vodného majetku. Za účasti advokátskej kancelárie Katona bol predložený návrh 

na spoločnú účasť v činnosti KOMVaK-u. 

- Dnešným dňom sa uskutočnilo spoločné rokovanie spoluvlastníkov za účelom 

upresnenia účtovného stavu vodárenského majetku pre prípady, keď niektoré 

položky boli účtované len niektorým spoluvlastníkom.  

- Rokovania stále pokračujú, nasledujúce koordinačné stretnutie bude dňa 

12.11.2019 o 11:00 hod. 

- Ostáva, pokračuje v zosúladení stavu spoločného majetku. 

 

13/2019 Obecné zastupiteľstvo v Iži schvaľuje Zmluvu o spolupráci a združení finančných 

prostriedkov medzi obcami Iža a mestom Komárno, obcami Patince, Radvaň nad 

Dunajom, Moča, Búč, Zlatná na Ostrove, Modrany, Bátorové Kosihy, Virt, Kravany 

nad Dunajom, Marcelová, Chotín, Vrbová nad Váhom, predmetom ktorej je dohoda 

účastníkov o združení finančných prostriedkov na dosiahnutie spoločného účelu 

vypracovanie projektovej dokumentácie: „Realizácia okružnej križovatky ciest I/63, 

I/64, III/1463 v k.ú.Komárno“, podľa predloženého návrhu. 

- Úloha v priebehu, bola vyžiadaná cenová ponuka od projektanta, zároveň bol 

pripomienkovaný územný plán NSK a predložená požiadavka o zapracovanie 

stavby do ÚP. 

- Bola predložená cenová ponuka, uskutočnilo sa stretnutie starostov obcí v Chotíne, 

kde bolo konštatované, že treba spracovať projektovú dokumentáciu na stavebné 

povolenie, nestačí dokumentácia na územné konanie. 

- Po konzultácii s dotknutými orgánmi bola stanovená potreby vyhotovenia 

kompletnej dokumentácie na územné konania vo výške 30.000,-EUR aj stavebné 

konanie, čo predstavuje 24.000,- Eur podľa cenovej ponuky projektanta Ing. Pavol 

Sebök PAULOS-DLS. Oznámenie bolo zaslané všetkým dotknutým obciam 

a mestu Komárno, zatiaľ bez odpovede. Presný spôsob rozpočítania tejto sumy ešte 

nie je určený. 

- Obec Zlatná na Ostrove vystúpila zo zmluvy o spolupráci, tým aj spolufinancovanie 

projektu, č.j. 2019/1652. Na stretnutí starostov komárňanského okresu dňa 3.6.2019 

sa má táto problematika znovu prejednávať. 

- Rokovania sa pokračujú, pôvodný zámer však nebol splnený, mesto Komárno 

z dôvodu vysokých nákladov vycúvava z dohody. 

- Starosta obce informoval o stretnutí primátora Komárna s ministrom dopravy, kde 

jednali aj o problematike okružnej križovatky, jednanie však bolo bezvýsledné.  

- Zo strany Komárna sú obavy na hradenie nákladov vyhotovenia projektovej 

dokumentácie okružnej križovatky, pritom dôležitosť riešenia nie je jednoznačne 

stanovená vzhľadom k napojenia nového mostu na plánovaný severný obchvat 

Komárna.  

- V priebehu, bola spustená petičná akcia za urýchlenie opravy Vážskeho mosta 

a vybudovania okružných križovatiek pri odbočke do Iže a Chotína. 

- Vo veci objednania projektovej dokumentácie sa ešte nerozhodlo. 
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22/2019 Obecné zastupiteľstvo v Iži schvaľuje vyhlásenie verejného obstarávania na zákazku 

s nízkou hodnotou podľa §117 zákona č 343/2015 Z.z. o verejnom obstarávaní v znení 

neskorších predpisov na zákazku: Výrub drevín – starostlivosť o lesy v obci Iža 

s následnou likvidáciou drevnej hmoty a zalesnenie obnovou koreňovými výmladkami 

na parcelách CKN č. 7228, 7229 v k. ú. Iža 

- Podmienky súťaže boli vypracované, úloha v priebehu 

- Z dôvodu nevhodného termínu na základe posudku Oblastného lesného hospodára 

zákazka nebola vyhlásená.  

- Zákazka bude opakovaná, v priebehu 

 

25/2019 Obecné zastupiteľstvo v Iži schvaľuje vyhlásenie verejného obstarávania na 

zabezpečenie zneškodňovania komunálneho odpadu skládkovaním pre obec Iža. 

- Úloha v priebehu, spoločnosť REKO Recycling podala výpoveď zo Zmluvy 

o zneškodnení odpadu, č.j. 2019/2950.  

- Bolo uskutočnené jednanie so spoločnosťou REKO Recycling, za účelom získania 

zľavy na poplatku za uloženie odpadu, pritom bolo začaté verejné obstarávania 

prieskumom trhu. V každom prípade, vzhľadom na zákonné zmeny bude poplatok 

za uloženie odpadu zvýšený oproti predchádzajúcim rokom.  

- Verejné obstarávanie bolo uskutočnené, v priebehu, zmluva ešte nebola podpísaná 

s firmou REKO Recycling. 

- Zmluva ešte nebola podpísaná, je potrebné uskutočniť jednanie so zástupcami firmy 

REKO Recycling. 

 

35/2019 Obecné zastupiteľstvo v Iži 

A) berie na vedomie výsledky obchodnej verejnej súťaže 02/2019 vyhlásenej podľa 

§ 9a ods. 9 s použitím §9a ods.1, písm. a) zákona NR SR č. 138/1991 Zb. o  majetku 

obcí v znení neskorších predpisov na prenájom miestnosti v zadnej časti budovy na 

Hlavnej ulici so súp. číslom 203, vedenej na liste vlastníctva č.1043, v celkovej 

výmere 22 m2. 

B) schvaľuje, uzatvorenie nájomnej zmluvy na základe výsledku obchodnej verejnej 

so spoločnosťou Computer control and consulting s.r.o., so sídlom č.429, 946 39 Iža 

za  nájomné vo výške 5,-€/m2. 

- Úloha v priebehu 

 

43/2019 Obecné zastupiteľstvo obce Iža poveruje komisiu výstavby na prípravu riešenia na 

zriadenie priechodov pre chodcov pri autobusových zastávkach a pri priechode na 

Dunaj.  

- Bol naviazaný kontakt so spoločnosťou Aquaplan s.r.o. za účelom vyžiadania 

cenovej ponuky na naprojektovanie autobusových zastávok pri Kapitulskej a pri 

Hydroglobusu. V súčasnosti prebieha vytýčenie podzemných vedení. 

- Dokumentácia k vytyčovaniu ešte nebola predložená. 

- Vytyčovacia dokumentácia bola vyhotovená, prebieha vyhotovenie projektovej 

dokumentácie, s úlohou sa zaoberá aj komisia.  

- Na projektovej dokumentácii k stavebnému konaniu pracuje spoločnosť Aquaplan, 

zatiaľ pri hydroglóbuse. – Dotácia zo Združenia MAS Dolného Žitného ostrova môže 

byť z časti využitá na výstavbu detského ihriska pri reformovanom kostole. 

Povoľovacie konanie je v priebehu. 

- Bol predložený návrh riešenia zastávky aj pri Kapitulskej ulici.  
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70/2019 Obecné zastupiteľstvo v Iži schvaľuje nákup úžitkového elektromobilu kategórie 

N1, za podmienky, že hlavným kontrolórom schválené úverové zaťaženie obce to 

dovolí.  

- Bolo vykonané verejné obstarávanie a zmluva bola podpísaná. 

- V priebehu 

 

71/2019 Obecné zastupiteľstvo v Iži schvaľuje 

1)  Upravenú výšku vlastných prostriedkov na úhradu nákladov projektu Centrum obce 

– Rekonštrukcia kultúrneho domu - zníženie energetickej náročnosti spoločenskej sály 

vo výške 176.993,18 eur s DPH podľa predloženého návrhu a dôvodovej správy. 

2) Výšku nákladov na rekonštrukciu (stavebnú úpravu) kuchyne kultúrneho domu vo 

výške 122.533,44 eur. 

- Zmluvy na uskutočnenie týchto prác ešte neboli podpísané.  

- Doterajšie faktúry na rekonštrukciu kultúrneho domu boli uhradené, avšak 

s omeškaním, nakoľko zo strany SIEA došli úhrady oneskorene. Dodávateľ 

doteraz neuplatnil penalizáciu za oneskorenie, čo však ešte stále hrozí, práce na 

kultúrnom dome boli pozastavené. Na stavebnú úpravu kuchyne bude vypísané 

verejné obstarávanie. 

- Bol vykonaný výber dodávateľa na rekonštrukciu kuchyne, zmluvná hodnota 

rekonštrukcie je 121.843,45 €. Celková potreba finančných prostriedkov, ktorú by 

bolo treba hradiť z úveru je 380.000,- eur. Nakoľko konečné hospodárske 

výsledky obce ešte nie sú známe, hlavná kontrolórka obce nedokázala potvrdiť 

možnosť prijatia úveru v tejto výške, preto uznesenie obecného zastupiteľstva bolo 

schválené podmienečne. Konečná výška úveru bude stanovená v závislosti od 

hodnotenia hlavnej kontrolórky obce. 

 

73/2019 Obecné zastupiteľstvo v Iži schvaľuje usporiadanie Dňa dôchodcov 14.novembra 

2019 a obdarovanie dôchodcov darom vo výške 13,- EUR s občerstvením. 

- Podujatie sa uskutočnilo, starosta obce vyjadril poďakovanie poslancom, ktorí 

vypomáhali pri realizácii. 

- Splnená 

 

74/2019 Udelenie ocenenie Pro Commune v zmysle Štatútu obce Iža pre MUDr. Boženu 

Masárovú a MUDr. Eve Načevej. 

- Okruh ocenených nebude rozšírený, úloha v priebehu. 

- Splnená 

 

76/2019 Obecné zastupiteľstvo v Iži potvrdzuje  platnosť uznesenia č. 7/2018 zo dňa 

26.2.2018 na predaj parcely C KN č.454/1, k.ú.Iža, záhrady o výmere 85 m2, podľa § 9a 

ods. 8 písm. b) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov vo 

vlastníctve Obce Iža za predajnú cenu 3,32 EUR za m2 , ktorá je cena obvyklá. 

- Zmluva bude predložená, v priebehu 

 

77/2019 Obecné zastupiteľstvo v Iži schvaľuje usporiadanie športového plesu v priestoroch 

kultúrneho domu bezplatne bez použitia kuchyne dňa 25.12.2019 na základe žiadosti 

č.j.  2019/3704. 

- Splnená 
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3.Interpelácia poslancov  

 

Bulajcsík: Pripomínala chýbajúcu ventiláciu vo veľkej sále kultúrneho domu. Navrhla 

zabezpečiť ventiláciu. 

- V súčasnosti prísun čerstvého vzduchu možno riešiť pootvorením okien. Ventilačné 

zariadenie vzhľadom na dodržanie projektovanej energetickej bilancie vyžaduje správne 

navrhovanie rekuperácie vzduchu a ďalšie vzduchotechnické zariadenie, ktoré vyžadujú 

finančné prostriedky. 

 

 

4.Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Iža na I. polrok 2020 –  

Ing. Szoboszlaiová  

 

 Hlavná kontrolórka obce po úvodných slovách starostu obce predložila návrh kontrolnej 

činnosti na I. polrok 2020. Návrh bol zverejnený na úradnej tabuli obce, a na internetovej stránke 

obce v zákonnej lehote – minimálne 15 dní pred prerokovaním. K návrhu neboli predložené 

žiadne pripomienky, ani poslanci nemali žiadne pripomienky. Plán kontrolnej činnosti tvorí 

prílohu tejto zápisnice.  

 

 

5.Návrh na úpravu rozpočtu č.1/2019  

 

Účtovníčka obce predložila návrh na úpravu rozpočtu obce. Úprava bola spracovaná na základe 

výsledkov predchádzajúceho obdobia. Príjmová aj výdavková strana rozpočtu je zvýšená 

o 72.070,- Eur, rozpočet ostane vyrovnaný. Zmeny boli vyvolané zväčša z dôvodu upresnenia 

štátnych transferov vo výške 78.525,- Eur. Návrh bol poslancom písomne postúpený, 

k predloženému materiálu neboli predložené otázky, návrh bol schválený tak, ako je uvedené 

v časti uznesenia. 

 

 

6.Stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu rozpočtu na roky 2020, 2021, 2022 –  

Ing. Szoboszlaiová  

 

Hlavná kontrolórka obce predniesla správu k návrhu viacročného rozpočtu obce Iža na roky 

2020 – 2022 a k návrhu rozpočtu obce na rok 2020, ktorú musela upraviť z dôvodu schváleného 

úverového rámca a nepredloženia návrhu rozpočtu základnej školy, ktorý bol zohľadnený vo 

výške skutočného plnenia. Konštatovala, že návrh rozpočtu bol zverejnený na úradnej tabuli obce 

aj na internetovej stránke obce. Správa tvorí prílohu zápisnice. 

  

 

7.Návrh rozpočtu na roky 2020, 2021, 2022  

 

Účtovníčka obce predložila návrh rozpočtu obce na rok 2020 s výhľadom na roky 

2021, 2022. K predloženému návrhu odzneli nasledovné pripomienky: 

Poslanec Kiss sa dopytoval na nákup elektromobilu. - Výdavky na elektromobil sú uvedené 

bez sumy dotácie pod položkou 429. 

Suma na projektové dokumentácie. – Sú navrhnuté s rezervou na nepredvídateľné situácie. 

Poslankyňa Broczká sa dopytovala na zariadenie knihovne. -  Vzhľadom na prebiehajúce 

projekty, ktoré vyžadujú finančnú spoluúčasť, a na skutočnosť, že otvorenie knižnice by 
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vyžadovalo nielen nákup nábytku a zariadenia, ale aj hradenie ďalších prevádzkových 

nákladov, v tomto roku sa neplánuje otvorenie knihovne. 

Dopytovala sa na mzdové náklady v položke verejná zeleň. – Jedná sa o mzdové náklady 

pracovníkov udržujúcich verejnú zeleň, kosenie, ale sú tam uvedené aj pracovníci 

kompostárne a údržba cintorínov. 

Poslankyňa Bulajcsík Dopytovala sa tiež na zvýšené náklady v položke verejná zeleň oproti 

minulému roku. – V predchádzajúcich obdobiach túto prácu vykonávali verejnoprospešní 

pracovníci, ktorých mzda bola hrdená Úradom práce a sociálnych vecí, v súčasnosti však sú 

hradení z obecných prostriedkov. 

Dopytovala sa na výdavky v riadku 16. – Jedná sa o administratívne náklady v súvislosti 

s realizáciou projektu HUSK- Limes Románus knocking on  UNESCO´s door. 

Náklady na údržbu ciest ? – Obsahuje aj zametanie a opravu (asfaltovanie) miestnych 

komunikácií a kosenie a zametanie cyklotrasy a opravu chodníkov. 

Náklady na energiu v prípade štúdia káblovej televízie? – Jedná sa o staré štúdio káblovej 

televízie, kde vzniknú režijné náklady, aj keď spotreba je minimálna, resp. žiadna. 

Položka riad.468, vrátenie zábezpeky? – Jedná sa o vrátenie zaplatenej zábezpeky verejného 

obstarávania, ktoré boli začaté v roku 2018, ale sú ukončené v roku 2019. Sumy sa bjavia aj 

na príjmovej, aj na výdavkovej strane rozpočtu. 

Po rozprave poslanci rozhodli tak, ako je uvedené v časti uznesenia. 

 

 

10.Vystúpenie obyvateľov 

 

V tomto bode nikto nevystúpil. 

 

 

11.Rôzne  

 

- Prednosta úradu informoval poslancov, že spoločnosť Slovak Telekom a.s. predložila 

projekt v rámci ktorého plánujú rozšíriť optický káblový rozvod na území celej obce. 

Súčasťou projektu je zavedenie optickej prípojky do každého domu v obci, dôsledkom 

čoho budú značné rozkopávky v celej obci. Túto skutočnosť treba zohľadniť aj pri 

plánovaní obnovy miestnych komunikácií a chodníkov. Obec môže stanoviť podmienky 

realicácie výstavby, ktoré však musia byť reálne dosiahnuteľné.    

- Poslankyňa Bulajcsík sa dopytovala na harmonogram zasadnutí obecného zastupiteľstva 

v budúcom roku. Tiež žiadala zaslanie materiálu na prejednanie v dostatočnom predstihu. 

Starosta obce uviedol, že harmonogram bude zostavený podľa doterajších zvyklostí, 

mesačne raz, týždeň pred konaním zasadnutia OZ bude plánované zasadnutie rad. 

V auguste nie je plánované žiadne zasadnutie.  

- Poslanec Šipoš žiadal upozorniť chovateľov koní na odstránenie konského trusu v prípade 

znečistenia chodníka. 

- Zástupkyňa Mgr. Vicianová sa dopytovala na konanie inventúry majetku a záväzkov – po 

rozprave bol navrhnutý termín 18.1.2020  
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12.Záver 

Nakoľko program jednania bol vyčerpaný, pán starosta diskusiu ukončil, poďakoval 

všetkým za účasť a jednanie uzavrel. 

 

 

Závery zo zasadnutia 

 

Uznesenia   

 

79/2019 Obecné zastupiteľstvo v Iži schvaľuje 

1) Prijatie úveru vo výške 380.000,- Eur na financovanie investície: „Rekonštrukcia 

kuchyne, rekonštrukcia veľkej sály kultúrneho domu, nákup technológie do kuchyne“ 

v celkovom objeme 380.000,- Eur od Slovenskej záručnej a rozvojovej banky a.s. 

2) Zabezpečenie úveru – bankozmenkou obce. 

Hlasovanie: za-7 (Baloghová, Broczká, Bulajcsík, Kiss, Majkút, Šipoš, Vargová, 

Vicianová), proti-0, zdržal sa-1 (Majkút). 

 

80/2019 Obecné zastupiteľstvo v Iži schvaľuje plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra 

obce Iža na I. polrok 2020 podľa predloženého návrhu. 

Hlasovanie: za-8 (Baloghová, Broczká, Bulajcsík, Kiss, Majkút, Šipoš, Vargová, 

Vicianová), proti-0, zdržal sa-0. 

 

81/2019 Obecné zastupiteľstvo v Iži schvaľuje úpravu rozpočtu obce Iža č. 1/2019 podľa 

predloženého návrhu nasledovne: 

 Schválený Upravený Rozdiel 

Príjmová časť 751 677 823 747 72070 

Výdavková časť - 84 736 72 070 

Hlasovanie: za-8 (Baloghová, Broczká, Bulajcsík, Kiss, Majkút, Šipoš, Vargová, 

Vicianová), proti-0, zdržal sa-0. 

 

82/2019 Obecné zastupiteľstvo v Iži schvaľuje rozpočet obce Iža na rok 2020 a berie na 

vedomie návrh viacročného rozpočtu  na roky 2020 a 2022  podľa predloženého návrhu 

rozpočtu v členení na úrovni hlavnej kategórie ekonomickej klasifikácie rozpočtovej 

klasifikácie, a to: 

 

Návrh na uznesenie rozpočtu obce Iža na rok 
2020 s výhľadom na roky 2021 a 2022 

Rozpočet  Rozpočet  Rozpočet  

na rok 2020 na rok 2021 na rok 2022 

Bežné príjmy 1 079 485,00 831 849,00 831 849,00 

100 - daňové príjmy 600 801,00 600 801,00 600 801,00 

200 - nedaňové príjmy 159 048,00 135 048,00 135 048,00 

300 - granty a transfery 319 636,00 96 000,00 96 000,00 

Kapitálové príjmy 0,00 0,00 0,00 

200 - kapitálové príjmy 0,00 0,00 0,00 

300 - granty a transfery 0,00 0,00 0,00 

Finančné príjmy 380 000,00 0,00 0,00 

400 - príjmy z transakcií s finančnými A a P 0,00 0,00 0,00 

500 - prijaté úvery, pôžičky 380 000,00 0,00 0,00 

Príjmy spolu  1 459 485,00 831 849,00 831 849,00 
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+    

600 -Bežné výdavky 982 502,00 794 866,00 794 866,00 

700 -Kapitálové výdavky 440 000,00 0,00 0,00 

800 -Finančné výdavky 36 983,00 36 983,00 36 983,00 

Výdavky spolu  1 459 485,00 831 849,00 831 849,00 

    

Rozpočtové hospodárenie obce-vyrovnané 0,00 0,00 0,00 

Hlasovanie: za-8 (Baloghová, Broczká, Bulajcsík, Kiss, Majkút, Šipoš, Vargová, 

Vicianová), proti-0, zdržal sa-0. 

 

 

Overovatelia zápisnice:                           

       Marta Vargová 

 

 

 

       Peter Šipoš 

 

 

 

 

 

 

Zapísal:      

      Ing. Tibor Dittel  

            prednosta úradu 

 

 

 

 

 

 

                                                                              Ing. István Domin 

                                                                                            starosta obce 


